

《单词百科:plantain是什么意思?plantain怎么发音?plantain的解释和用法》

英语单词plantain是什么意思?plantain怎么读?plantain怎么发音?简答网为您整理了plantain的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



plantain怎么读

plantain的读音:[plænt n]

plantain的意思

1、n.车前草，香蕉之一种；

plantain的双语例句

1、The out door plantain trees allures a sudden rain, the copper knocker invited some green.

窗外芭蕉惹骤雨, 门环惹铜绿.

2、 Conclusion Compound plantain ointment has certain treatment function to bedsore.

结论复方车前草软膏对褥疮有一定的治疗作用.

3、 Objective To study the effect of compound plantain ointment in curing bedsore.

目的研究复方车前草软膏对褥疮的治疗作用.

4、 The Aguaruna mainly grow plantain, maize, and yucca.

阿瓜鲁纳主要生产香蕉、玉米和丝兰.

5、 Do seperate 2 separate diseases are destroying banana and plant on plantain crops in Africa, they.

两种不同的农作物疾病在非洲正在摧毁着香蕉作物.

6、 Therefore , Plantain is a good hyperaccumulator plant in medium contamination soils by Ni.

车前草适合Ni中等污染土壤的修复.

7、 Farmers in plantain producing areas of Ecuador, Colombia and Venezuela are benefiting from this technology.

厄瓜多尔、哥伦比亚和委内瑞拉大蕉生产区的种植者正获益于这项新技术.

8、 I did not know a plantain patch from a kangaroo!

我也不知道什么香蕉种植地,正如我不知道什么是袋鼠一样!

9、 Two separate diseases are destroying banana and plantain crops in Africa.

两种疾病正在危害非洲的香蕉和大蕉作物.

10、 Spread 2 separate diseases are these dropping destroying banana and plant plantain crops in Africa.

在非洲2种疾病破坏香蕉和大蕉农作物.

11、 A plantain is similar to a banana.

大蕉类似于香蕉.

12、Two 2 separate diseases are destroying banana and plantain crops in Africa.

两种不同的疾病正在侵蚀着非洲的香蕉和大蕉植株.

13、North American plantain having reddish leafstalks and broad leaves.

北美车前,叶柄带红色,叶宽.

14、Do sperate 2 separate diseases are destroying banana and planten plantain crops in Africa.

在非洲,2种不同的疾病正在摧毁香蕉和大蕉类植物.

15、Rain on the Plantain Leaves . This was one of the earliest compositions of this type.

《雨打芭蕉》是早期优秀乐曲之一.

16、Fertilizer requirements for plantain in high density arrangements are higher compared with conventional planting.

与传统的种植方式相比,密植大蕉需要较多的养分.

17、Two 2 separate diseases are destroying banana and planten plantain crops in Africa.

非洲的香蕉种植业正在遭受两种不同病害的威胁.

18、The plantain seeds are commonly used in Traditional Chinese Medicine.

车前子是一味常见中药.

以上是简答网为您整理的plantain怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于plant

ain的用法、plantain的释义

、plantain的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/plantain>